


X、 B、 JXJ系列 摆线针 轮减速 机
X、 B、 JXJ Series cycloid reducer

一、 特 点 Characteristics

1、 传 动 比大 ： 一 级减速时传动 比为1/9-1/87;两级减速 时传动比为1/99-1/7569;三级减速时传动比为1/2057-1/658503;

根据需要可 采 用更多 级组合

2、 传 动效率 高： 由于该机啮合部位采用了滚动啮合 ， 平均 效率可达90%以上。

3、 体 积小、 重 量轻；由于不仅采 用了行星传 动原理 ， 输 入轴和输 出轴 在同一条轴线上 ， 而 且有与电机直联呈

一体 的独 特之处 ， 因而 本机具 有结构紧凑、 体 积小、 重 量轻的特点。

4、 故 障 少、 寿 命长：本机主要传动啮合件使 用轴 承钢制造 ， 因此机 械性能好 ， 耐磨性 能好 ， 再 加采用滚动磨擦 ，

故 障少、 寿命长 。

5、 运 传可靠平稳 ： 本 机传动过程 中为多齿啮合，所 以使 之运转平稳可靠、 噪 音低 。

6、 拆 装方便 ， 容 易维修： 由于结构设计合理拆装简单便于维修。

7、 本 机还具 有过载能力强、 耐 冲击 、 惯 性力矩小， 适 用于 起动频繁和正反转 的特点。

1、 Large ratio:the ratio is 1/9-1/87 at sigle redgle reduce,1199-1/7569 at two stage reduce,1/2057-1/658503 at three stage
reduce;and also can have combo reduce per requirement.

2、 High efficieney:because of rolling mesh at gearing,the average dficiencyis over 90%.
3、 Impact size,light weight:With planetary transmission,the input and output and output shafts are in same axel,and unit is

combined with motor i n line.
4、 Less problem,long working life:the main gearing parts were made by bearing steel,rhe unit has good machanical

property,by rolling attrltion,it' s less problem and long working l fe.
5、 Stable reliable rutning,the unitis working by teeth meshing,thus i t works stable and low noisy.
6、 Easy disassembly,maintaining:with professional design,the unit is disassembly and maintain easily.
7、High ovedoading,attacking and less inertia torque.the unit  can be used in case of requency starting and reversing.

二、 本产 品执行JB/T2982-94国际标准
Thi s produce performs JB/T2982-94 national standards

三、 机 型对 照 表 Contrast  differdnt foane size
单级 机型 对照表 Single-stage speed reducer contrast differen t fram e size

系列标 准
机型 TypeSeries standard

X10X天 津 X2 X6 X1 1X3 X8 X9X4 X5 X7

B化工部 B0 B4 B7B6 B8B5B1 B2 B3

B机械部 B12 B45B27B15 B33 B39 B55B18 B22

JXJ江门 JXJ7JXJO JXJ4JXJ1 JXJ2 JXJ3 JXJ5 JXJ6 JXJ8

双级机型对照 表 Double-stage speed reducer contrast different frame size

系列标准
机 型 TypeSeries standard

X63 X74 X84X天津 X32 X85X42 X53 X64 X95 X106 X117
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B化工部 B10 B41 B52 B53 B63B42B20 B31 B74 B85

B机械部 B2715 B3322B1512 B1812 B3318 B3922B2718B2215 B4527 B5527

JXJE53JXJ江 门 JXJE10 JXJE41 JXJE52 JXJE63JXJE42JXJE20 JXJE31 JXJE74 JXJE85
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